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Referat fra styremøte 2/2021/2023  
 
 
Tidspunkt:  23. november 2021 kl. 18.00-21.00 
Sted:    Idrettens Hus – Jåttåvågen 
Til stede:   Anne Løndalen, leder 

Rut Evy Pettersen, nestleder 
Stein Erik Ansethmoen, styremedlem (deltok på Teams) 
Martin Hetland, styremedlem 
Tone Røksund, styremedlem og BU voksen 
Frøydis Thorsen, varamedlem (deltok på Teams) 
Kjetil Dyngeland, varamedlem 
Jannik Johansen, BU ungdom 
Hanne Brede, BU barn 
Lovise Bungum, Troppsgymnastikk 
Tor Einar Refsnes, Turn menn (deltok på Teams, fra kl.19.30) 
Siv Rita Eikeskog, Turn kvinner 
Reidun Skretting, Utdanning 
Anne-Kristin Sollid, ansatt 
 

Forfall:   Cathrine N.N. Lanne, RG 
    
Til stede under sak 16/2021/2023, på Teams:   

Tom Ivar Omdahl, leder kontrollutvalget 
   Heidi Marie Taksdal, medlem kontrollutvalget 
    

Sak Saksinnhold Ansvar 

14/2021/2023 Protokoll 1/2021/2023 ble godkjent uten merknader.  

15/2021/2023 Oppfølging av saker 
*Kontaktperson RG – Vi har ikke fått noen som kan steppe inn på 
styremøter ved behov.  
*Fordeling av turnarrangement (2022 og 2023) – Dette kommer vi 
tilbake til. 

 

16/2021/2023 Kontrollutvalg: Utvalget var invitert for å delta, for avklaringer og 
videre samarbeidsform. Vi snakket om kontrollutvalgets 
oppgaver, og hvordan dokumentflyten mellom styre og utvalg 
skal være fremover. Utvalget får tilsendt innkalling og 
regnskapsrapporter som skal behandles på aktuelle møte. 
Referat fra styremøtene ligger på kretsens hjemmeside. Tom Ivar 
er leder for utvalget. Styrets kontaktperson er Rut Evy Pettersen. 
Utvalgsleder gikk igjennom en liste med punkter de ønsket 
avklaring på. Økonomihåndbok for kretsene og fullmaktsmatrisen 
til kretsen var sendt utvalget i forkant av møtet. 

 

17/2021/2023 Regnskapsrapport pr. 31.10.2021 ble gjennomgått i møtet, med 
noen forklaringer. Vi vil få et overskudd da aktiviteten gjennom 
året har vært mindre enn forventet. Guttene deltok ikke på 
Norgesfinalen i turn. Det ble ikke Landsfinale i RG. Det ble heller 
ikke «Turnbaluba». Vi overfører midler fra 2021, fra avdeling 38, 
prosjekt 38400, tiltenkt «Turnbaluba», til vår ungdomstropp på 
Landsturnstevnet i 2022.  

 

18/2021/2023 Godkjenning av budsjett stevner våren 2022 
- BTF, Havørn 
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- BTF, Åkra 
- Voksne, Klepp 

Budsjettene ble godkjent med noen få kommentarer, som sendes 
over til arrangør.  

 
 
 
Anne-Kristin  

19/2021/2023 Vestlandsturnstevnet 2024 
Tone kaller inn Klepp til et møte på nyåret, som arrangør av 
stevnet i 2024. Hun bekrefter at RGTK, med Klepp som teknisk 
arrangør, står for arrangementet i 2024, overfor VGTK.  

 
Tone 

9/2021/2023 Arrangement som ikke ble tildelt på tinget 
Brusand IL ønsker å være arrangør for BTF 2023. De ble tildelt 
dette.  
Tone tar kontakt med Nærbø TF for avklaringer rundt 
voksenstevnet i 2023, og håper de kan ta det på seg. Det åpnes 
opp for et ett-dags-stevne.  

 
 
 
Tone 

20/2021/2023 Strategisk plan – høringsutkast  
Det ble en gjennomgang av planutkastet og fremdriftsplanen for 
høringene i møtet. Planen blir sentral under USK i januar.  

 

11/2021/2023 Utvikling og samarbeidskonferanse: 
Invitasjon til konferansen og trenersamling er sendt ut.  
Utvalgene oppfordres til å delta for å få til en god prosess med 
strategisk plan.  
Foredragsholder lørdag: Vi jobber videre med å få denne på 
plass. Kjetil sender innspill til Anne-Kristin. 

Komite og 
Kjetil  

21/2021/2023 Styremøter vår 2022, blir disse datoene:  
- 4. januar 
- 22. februar 
- 29. mars 
- 26. april 
- 1. juni  

 

22/2021/2023 Utvalgene orienterer: 
*Turn menn: Det har vært godt å komme i gang igjen. Flere sliter 
med skader. Ny hall på Sola fører til flere fellestreninger. 
Stavanger TF har ansatt to nye trenere. Guttene stilte ikke lag 
under Norgesfinalen. En ser nå på hvor vidt guttene skal være en 
del av Norgesfinalen fremover – Det gjelder for arrangementet i 
sin helhet. Landslaget skal ha samling i Sola Arena.  
*Turn kvinner: RGTK vant lagkonkurransen under Norgesfinalen! 
Det er fullt kjør på konkurransesiden. Det var KM i Stavanger og 
Vestlandsmesterskap på Sotra. Det har vært Nord-Europeisk 
mesterskap (for landslaget). 
*Troppsgymnastikk: Det har vært 2 konkurranser, over 2 dager. 
Det er nytt, og har fungert fint. Det blir guttesamling 5. desember 
på Ålgård. 
*BU ungdom: Sist helg, lørdag til søndag, var det Ungdommens 
Turntreff på Bryne, med overnatting. Klepp var teknisk arrangør. 
Det var ca. 40 deltakere. Egen rapport kommer. 
Påmeldingsfristen til Landsturnstevneets ungdomsstropp fra 
Rogaland, gikk ut i helgen. Det blir kun 6 deltakere. Lene blir ikke 
med som leder, så Jannik reier som eneste leder for troppen. 
Styret har ingen innvendinger mot det.  
*BU barn: Det nærmer seg påmeldingsfristen til TT 1. – 4. 
klassetrinn (01.12.21). Ikke alle har fått stevneprogrammet til BTF 
enda. De blir sendt på nytt. Invitasjonen til BTF skal ut i januar. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jannik  
 
 
 
 
 
 
Hanne/ 
Anne-Kristin  
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Ref.: 
Anne-Kristin Sollid, 
Klubbutviklingskonsulent  
 
 
 
 
 
 
 
 

Anne-Kristin legger tidligere invitasjon i Teams, så Hanne kan 
hente malen ut der. Anne-Kristin sjekker mulighet for å bestille 
pins, nå når Argus har lagt ned. Hun oppdaterer Hanne før 
invitasjonen skal publiseres.  
*Utdanning: Det er spilt inn ønske om sikringskurs 1 og 2, trener 
1 og medtrenerkurs for våren 2022. Oppsatte kurs publiseres 1. 
desember.  
*BU voksen: Det blir lokal gjennomgang av steveneprogrammet 
til Landsturnstevnet, 27. februar. Det blir også en gjennomgang 
for veteranprogrammet i april. Det er nytt at vetranprogrammet er 
åpent for alle medlemmer i NGTF, selv om de ikke er tilsluttet 
veteranenes egen forening. Tone jobber videre med planlegging 
av gjennomgangene. Anne-Kristin hjelper til med bestilling av 
reise, ved behov.  

 
 
 
 
 
 
 
Tone 
 

23/2021/2023 Eventuelt 
*Paraturn: Bør vi ha et eget utvalg for paraturn? Breddeutvalget 
jobber videre med tanken.  
*Dommere turn kvinner: Vi sliter med å få nok dommere til våre 
konkurranser. Det vil komme et digitalt kretsdommerkurs etter 
nyttår. En må ha vært kretsedommer for å kunne delta på 
forbundsdommerkurs. 
*Stipend: Vi lyser ut utøver- og trenerstipend med søknadsfrist 
10. januar 2022. 
*Vi har fått en henvendelse fra Klepp IL angående utfordringer 
med å få informasjon om våre arrangement videre til målgruppen. 
Mange invitasjoner når aldri ut til de som kan delta. Styret vil gi 
Klepp en tilbakemelding.  

 
BU 
 
 
 
 
 
Anne-Kristin 
 
Anne 


